
After 55 years of rock & road service – and counting! – Miller has got stories to tell –  
and then some! So here's his BOOK of hilarious anecdotes – plus biographical  

notes and musical quotes.

For the last decade, the Miller Anderson Band has been gathering more fans each year. Some 
of them are still not aware that they are watching a Woodstock veteran at work – Anderson 
fronted the Keef Hartley Band in the mad fields. He also got Marc Bolan's T. Rex on the road 
to street credibility, spent a quarter of a century in the Spencer Davis Group & tells stories 
from Mountain to Jon Lord.

Während des vergangenen Jahrzehnts hat die Miller Anderson Band in jeder Saison mehr 
Fans angelockt. Einigen von ihnen ist noch immer nicht klar, dass sie einen Woodstock-
Veteranen erleben – Anderson spielte auf der Hippiewiese als Frontmann der Keef Hartley 
Band. Später verhalf er Marc Bolans T.Rex zu Rock-Meriten, tourte ein Vierteljahrhundert 
mit der Spencer Davis Group. Und er kann Geschichten erzählen, die sich von Mountain bis 
zu Jon Lord erstrecken.
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Nach 55 Jahren von Strat- und Straßen-Service – keine Ende abzusehen! –  
hat Miller Geschichten zu erzählen – und das nicht zu knapp! Hier also sein  

BUCH irrer Anekdoten – dazu biografische Notizen und musikalische Zitate.

NEW!


